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Besluit
Het college besluit om:

In te stemmen met de informatienota over de stand van zaken IceBear september 2024.

Samenvatting
In het vragenhalfuurtje heeft wethouder Harmsma aangegeven op korte termijn te komen met een 
nieuwe informatienota over IceBear. In deze informatienota gaan we per onderdeel in op waar we 
staan.

Informatienota
Inleiding
Regelmatig houden we u op de hoogte van de stand van zaken als het gaat om het dossier IceBear. 
Ook nu willen we met deze informatienota de laatste ontwikkelingen met u delen.

Kernboodschap
Hieronder nemen we u per onderdeel mee in waar we staan en welke stappen we gaan zetten.

Vergunning

Zoals bij u bekend, heeft IceBear een aanvraag om de omgevingsvergunning ingediend. In mei 2024 
heeft IceBear daarvoor aanvullende stukken aangeleverd. Omdat deze stukken tot aanvullende vragen 
hebben geleid, is IceBear verzocht ook die informatie aan te leveren. Dat is recentelijk – in september 
– gebeurd. Alle stukken worden op dit moment beoordeeld door de Omgevingsdienst. De 
Omgevingsdienst zal uiteindelijk met een advies naar het college komen. Dat advies zal zijn een 
concept vergunning ter inzage te leggen of de vergunningsaanvraag af te wijzen.

We realiseren ons dat alle partijen wachten op duidelijkheid: omwonenden, IceBear en u als raad. 
Ook als college willen we die duidelijkheid liefst zo snel mogelijk geven. Het is echter ook de realiteit 
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dat dergelijke vergunningaanvragen complexe en langdurige trajecten zijn. Daarbij staat 
zorgvuldigheid wat ons betreft niet ter discussie. Naast het advies van de Omgevingsdienst laten we 
ons bij dit traject adviseren door onze huisadvocaat. We hopen nog dit jaar met meer informatie te 
kunnen komen rondom de vergunningaanvraag. 

Zoals we u eerder gemeld hebben, heeft IceBear beroep aangetekend bij de rechtbank. Hierbij zal de 
rechter een uitspraak doen over het standpunt van het college dat IceBear vergunningplichtig is. 
IceBear is van mening dat er met een melding volstaan kan worden. Wanneer dit beroep dient, weten 
we op dit moment niet. Dat bepaalt de rechtbank.

Stof 

Er wordt regelmatig bij IceBear gecontroleerd op stof. Bij deze controles zijn geen overtredingen op 
dit onderdeel geconstateerd. Wel is er in juli 2024 een hoeveelheid stof in de omgeving 
terechtgekomen als gevolg van een brand – in de vorm van smeulende houtsnippers – in de 
houtsnippersilo van IceBear. De brand was door adequaat handelen van IceBear en de brandweer 
snel onder controle. Toch bleek enkele dagen later dat het doekenfilter als gevolg van de brand niet 
goed functioneerde. Dat leidde tot de genoemde stofverspreiding in de omgeving. Omwonenden 
hadden er de nodige overlast van en hebben dat ook gemeld. IceBear heeft het incident gemeld bij de 
Omgevingsdienst en het doekenfilter laten repareren.

Houtstof

Onlangs heeft iemand zich bij ons gemeld met de mededeling dat er houtstof van IceBear in de 
omgeving terechtgekomen zou zijn. Dit zou blijken uit een rapport waarvoor betrokkene opdracht 
heeft gegeven. Houtstof kan leiden tot gezondheidsklachten. Het rapport is niet in ons bezit. 
Desondanks hebben we de GGD opdracht gegeven om hier nader onderzoek naar te doen. Over de 
uitkomsten daarvan zullen we u informeren.   

Formaldehyde

Op 28 en 29 mei 2024 heeft de ODRA bij IceBear nieuwe metingen gedaan naar de uitstoot van 
formaldehyde. Bij deze metingen voldeed IceBear aan de norm. Dat wil niet zeggen dat de last onder 
dwangsom is opgeheven. Deze blijft van kracht en dat geldt ook voor het handhavingstraject. Daarom 
blijven we controleren op de uitstoot van formaldehyde zoals dat binnen de last onder dwangsom is 
geregeld.

IceBear heeft een verzoek gedaan om met een maatwerkvoorziening de norm voor de uitstoot van 
formaldehyde te verhogen. Hierop moet een formeel besluit worden nomen. Om het verzoek te 
kunnen beoordelen, is IceBear om een nadere onderbouwing gevraagd. IceBear heeft deze stukken 
recentelijk aangeleverd. Deze liggen ter beoordeling bij de Omgevingsdienst.

Inmiddels is bekend dat het beroep dat door IceBear is aangetekend tegen de opgelegde last onder 
dwangsom voor formaldehyde in november 2024 door de rechtbank wordt behandeld. Van deze 
ontwikkelingen houden we u vanzelfsprekend op de hoogte.

Geluid en geur 

De door IceBear aangeleverde informatie op het gebied van geur heeft geleid tot een verzoek om 
nadere gegevens. IceBear heeft recentelijke aanvullende informatie aangeleverd. Beide onderdelen – 
geluid en geur – worden meegenomen in de beoordeling van de aanvraag voor een 
omgevingsvergunning. Dat betekent dat meer informatie over deze onderdelen pas bekend is op het 
moment dat er ook duidelijkheid is rondom de vergunningaanvraag.

Bodemverontreiniging

Op het terrein van IceBear is sprake van verontreinigde grond die gesaneerd moet worden. IceBear 
moet hiervoor uiterlijk 11 november 2024 een plan van aanpak indienen. Vervolgens moet er zo 
spoedig mogelijk, maar uiterlijk 1 juli 2025 een start worden gemaakt met de sanering.
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Consequenties voor de gemeente
nvt

Communicatie
Deze informatienota delen we met u als raad en voegen we toe aan de pagina over IceBear op de 
website www.steenwijkerland.nl/icebear. Deze informatie zullen we ook delen met de omgeving.

Vervolg
nvt

http://www.steenwijkerland.nl/icebear

